
Protokoll - KAS ordinarie styrelsemöte 240917
Närvarande: Johan Isaksson, Erik Elmqvist, Tommy Eliasson, Bertil Gustafsson, Fredrik
Helgesson.

1. Mötets öppnande
Ordf. Johan Isaksson öppnade mötet.

2. Val av ordförande och sekreterare för mötet
Johan Isaksson och Fredrik Helgesson valdes till ordförande respektive sekreterare för
mötet.

3. Val av justerare
Tommy Eliasson valdes att justera protokollet.

4. Godkännande av dagordning
Godkändes utan tillägg.

5. Genomgång av tidigare protokoll
Protokoll för KAS ordinarie styrelsemöte 240820 godkändes.

6. Aktivitetslogg
Laddstolpar Framnäs
Inget nytt sedan senaste mötet.

Kommunens asfalteringsarbete
Johan har sedan senaste styrelsemötet skickat påminnelser till kommunen om att
arbetet ännu inte är färdigt på ön, utan att ha fått svar. Frågan tas med till nästa möte
med kommunen.

Brygga gamla färjeläget Framnäs
Bryggan på norra delen av betongpiren på Framnäs är nu färdigställd av Fredrik och Erik
vilket gör att den är fritt fram att användas av alla! Punkten stängs därför.

Ombyggnation av Kalvsunds färjeläge
Senaste informationen är att upphandlingen dröjer och att tidplan inte finns just nu.
Mötet diskuterade frågan om att säkerställa så att nya färjeläget får en viktklass på 50
ton och konstaterade att eftersom upphandlingen fortfarande släpar efter så påbörjar
Johan arbetet med att begära ut det underlag som kommunen skall ha skickat ut i
samband med upphandlingen av färjeläget och så ser vi om kommunen nämner något
om viktklassning där. Frågan tas även med till nästa möte med kommunen.

Beredskap
Inget nytt på punkten om nödvattenbrunnar. Fredrik har påbörjat arbetet med att
samla in en lista över utrusning mm. som kan behövas permanent på ön vid
räddningsinsatser. I övrigt flyttas punkten från aktivitetslogg till att behandlas under
arbetsgrupp.



7. Ekonomisk rapportering
Vi gick igenom den rapport som Gustaf Cronqvist lämnat via mail inför mötet, som löd:
”Inget nytt att rapportera egentligen. Kostnaderna för att reparera bryggan på Framnäs
är bokförda också på ca 12 000 kr
 
Saldo på föreningens konton är ca 207 000kr för närvarande och föreningens lån som
amorteras med ca 3300 kr/mån är på per 240930 på 167 500 kr till ränta 7,80%
(-0,15%). Vi har sedan mitten av augusti 175 000kr på räntegivande konto.”

8. Arbetsgrupper
a. Hamngruppen
Hamndagar
Snart är det dags för höstens hamndagar, vilka annonserats på relevanta platser. Det är
lördagen den 28 september, lördagen 5 oktober samt, vid behov, lördagen 12 oktober.
Erik ska även skicka ut påminnelser på sociala medier snart.

Hamnens infosida på kalvsund.se
Fredrik arbetar med att uppdatera informationen på hemsidan. Informationen som står
där idag är helt korrekt och relevant, men kan förtydligas ytterligare och uppdatera
siffror kring hur många som står i kö mm.

b. Kommunikation

Last ombord
Pelle Karlsson blev nekad att köra på KIF släpkärra för ett par veckor sedan och frågade
KAS om hjälp i att reda ut frågan om vad man får frakta ombord Burö.

Detta startade en process där Håkan Samuelsson (Öö kommun) blev kontaktad för att
reda ut frågan om vilka kärror och fordon man får ta ombord, vilket landade i att de
flesta kärror går att tas ombord, så länge det inte är för stora och kan innebära en
säkerhetsrisk – vilket lite beror på tillfälle. Väder, vind och passagerare ombord är några
av variablerna. KAS rekommenderar boende och användare av färjan att vara både
smarta och smidiga och kontakta färjan de gånger ni ska ta över större kärror och
fraktcyklar mm. En god kommunikation löser i många fall de flesta situationer.
Johan tar på sig att dela den här informationen i sociala medier.

Burö på varv
Burö skall återigen in på varv, då det uppstått problem med de utrymmen som
renoverats, enligt Bertil. Mer än så vet vi inte, men frågan undersöks vidare.

c. Vägfrågan
Mötet diskuterade vidare frågan om vägarna efter de frågetecken som dykt upp på
Grötö angående deras vägar och ägandeförhållande. Bland annat har en utredning nu
gjorts kring planförhållandena på Grötö, vilket Tommy varit i kontakt med kommunen
om. Parallellt har Tommy arbetat med att ta reda på olika scenarier och hur
ägandeförhållanden på vägar kan se ut, vilket han redogjorde för mötet. Mötet



konstaterade att Tommy återkopplar till kommunen efter mailkonversationen kring
planförhållandena och uttrycker KAS åsikt i frågan – så att det diarieförs.

d. Snöröjning
Bertil redogjorde att det inte var något nytt på fronten utöver att han gjort påpekanden
till kommunen angående traktorns brister med mera. Det brukar hållas ett möte
tillsammans med Annie Bedö i slutet av oktober inför snöröjandet, men då hon slutat
och ersättare ännu inte verkar finnas, vet vi inte i nuläget när det blir av.

Bertil vill gärna se till att han får vara med vid mötet med kommunens ersättare för
Annie – eftersom hon var kontaktperson för snöröjarna tidigare.

e. Parkering och p-platser på Framnäs.
Även denna punkt ska tas med och tas upp inför nästa möte med kommunen.

f. Beredskapsgrupp samt Brandvärnet.
Togs upp under punkten aktivitetslogg.

g. Kommunal dialog/Info från kommunen/ö-samråd.
Marie deltog vid senaste ö-samråd, men inte vid dagens möte. Däremot redogjorde
hon via mail, vilket Johan drog för mötet. I huvudsak handlade senaste ö-samrådet om
två punkter:
1. En dragning om hur ett öförslag/medborgarförlag behandlas. Allt går att läsa
på ockero.se
2. De gick igenom vilka byggprojekt som ör aktuella i kommunen. Foto, Hönö och
Öckerö. Diverse bostadsvarianter.
Björkö (som väl är mest intressant för oss med tanke på trafik, bussar och
skola/förskola) där planeras två nya områden, ett borta åt norr där en minkfarm
tidigare har legat. Ca 100 bostäder.
Ett område strax norr om de solhem, 25-50 lägenheter.
Björkö båda områden skall ut på samråd Q1 eller Q2 2025.

9. Reflektioner efter stämman – vägar framåt
Flyttar punkten till aktivitetsloggen under punkt: Utveckling styrelsearbete.

10. Bastuföreningen
Inget nytt att rapportera på punkten. Flyttar punkten till aktivitetslogg.

11. Övriga frågor
Bertil har köpt nya elektroder till hjärtstartaren.

12. Information för publicering (Hemsida/FB)
Utöver det som nämns under respektive punkter här ovan ska Markus publicera
protokoll på hemsida och sociala medier.

http://ockero.se/


13. Nästa styrelsemöte
15 oktober.

14. Mötets avslutande
Ordf. Johan Isaksson avslutade mötet.

_______________________________
Fredrik Helgesson, sekreterare

_______________________________ _______________________________
Johan Isaksson, ordförande Tommy Eliasson, justerare



Aktivitetslogg:

Beslutsdatum Aktivitet/åtgärd Ansvarig Tidsplan

Laddstolpar Framnäs Markus

Kommunens asfalteringsarbete 2022/2023 Johan/Tommy

Ombyggnation av Kalvsunds färjeläge Johan

Utveckling styrelsearbete. Johan

Bastuförening
Pia

Möteskalendarium KAS.

Tid 19.00
Plats: Utsikten – såsen.
Årets resterande mötetstider:
11 juni v24
20 augusti v34
17 september v38.
15 oktober v42.
12 november v46.
10 december v50.


